
Zápis č. 4 ze zasedání školské rady, 
dle zákona č. 561/2004 Sb., dne 11. 5. 2023 

 
V souladu s § 167 zák. č. 561/2004 Sb., svolala na den 11.5.2023 předsedkyně rady Mgr. 
Pavla Dobrovolná čtvrté zasedání školské rady. 
 
Rada je tříčlenná, dle rozhodnutí zřizovatele školy – MČ Praha 8. Schůzky se zúčastnili 
všichni ze zvolených a jmenovaných členů školské rady ZŠ a MŠ Ústavní. 

Členy jsou: 
p. Mgr. Pavla Dobrovolná                                      zvolená jako zástupce pedagogů ZŠ 
p. Mgr. Jana Malá                                                zvolená jako zástupce rodičů 
p. Mgr. Michal Janovský                   jmenovaný zřizovatelem MČ Praha 8 
 
 

Rada projednala následující body: 
 

1) Ředitelka školy seznámila radu se zamýšlenými změnami na příští školní rok: 
a) výuka Aj již od první třídy - 1 hod týdně 
b) zavedení výuky nového cizího jazyka - španělština 
c) úvaha o změně informačního systému - z Baklářů na Edukit nebo Edupage 
d) půlené hodiny ČJ a M na 2. stupni - budou zaměřeny na přípravu na přijímací 

zkoušky 
e) FIE bude na 1. stupni včleněno do Já a my 
f) plánují se tři první ročníky 
g) ve 4. a 5. ročníku vznikne nový předmět Hudební a pohybová výchova 
h) změna školního řádu - návrat k zákazu používání mobilních telefonů 
i) žáci budoucích 6. ročníků pojedou hned na začátku roku na adaptační kurz 
j) ve 3. ročníku již nebude předmět informatika 
k) cena Eduarda Štorcha bude tento rok směřovat do mateřských škol 

2) Vedení školy vzneslo dotaz na zástupce zřizovatele, zda by se u zřizovatele nenašel 
finančí obnost na přispění k organizaci oslav 50. výročí školy - příští rok 

a) s tím je spojené plánování aktivit a zapojení rodičů 
3) Rada byla seznámena s probíhající revizí ŠVP - digitalizace 
4) Ředitelka školy informovala radu o dalším rozvoji školy: 

a) šablony JAK - startují od 1.8.  
b) zřízení školního školního klubu pro 2. stupeň + návazné kroužky 
c) WiFi - stále se řeší, je to drahé 
d) “Balíček pro přežití” - záměr pozvat do školy odborníky z praxe - zatím v rámci 

úvah, bude se řešit, jak to “uchopit” 
e) záměr zapojit pedagogy více do projektových výstupů 
f) záměr rozpohybovat více děti - herní prvky ve vnitřních i venkovních 

prostorách školy 
g) nutná oprava tartanu na hřišti 
h) bude se instalovat vjezdová brána  



i) v roce 2024 se plánuje instalace fotovoltaiky 
5) Rada vzala na vědomí podněty od zástupce rodičů: 

a) prosba o možnosti seznámit rodiče písemně s podmínkami klasifikace na 
začátku školního roku  - 

b) prosba o informaci, jaké pomůcky bude potřeba koupit pro žáky 6. ročníků již 
na konci 5. ročníku, aby bylo možné je koupit již v průběhu prázdnin 

 
 
 

V Praze dne 11. 5. 2023 

 

 

Mgr.Pavla Dobrovolná  

předsedkyně školní rady 
 
 
 
 


